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Interpelacja dotycząca podcięcia gałęzi drzew na chodniku przy alei Długosza 

W związku z docierającymi do mnie sygnałami od mieszkańców Lublina i społeczności 

szkól usytuowanych na Wieniawie, proszę o interwencję w sprawie podcięcia gałęzi drzew 

znajdujących się na chodniku przy drodze dojazdowej prowadzącej do Państwowych Szkół 

Budownictwa (Aleje Racławickie 5) od strony alei Długosza. 

Obecnie gałęzie te nie pozwalają na prawidłowe poruszanie się po chodniku, stwarzając 

realne zagrożenie dla pieszych i kierowców. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawionym przeze nmie problemem. 

Z wyrazami szacunku 




